



اتحاد الإمارات للفروسية  
Emirates Equestrian Federation

التاريخ: 2017/09/05

المرجع: أف / 17 / 131 / 2017

**المحترمين**

**السادة/ المدربين**

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

**الموضوع: عقد دورة تدريب دولية للمدربين في القدرة والتحمل**

يهدىكم اتحاد الإمارات للفروسية أطيب التحية متمنين لكم دوام التقدم والنجاح وبالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه نود إعلامكم بأن اتحاد الإمارات للفروسية وبالتعاون مع الاتحاد الدولي للفروسية سيقوم بتنظيم دورات دولية للمدربين في القدرة والتحمل كما يلي:

1. دورة تدريب دولية للمدربين في القدرة والتحمل قرية الإمارات العالمية للقدرة خلال الفترة من 2017/10/16 ولغاية 2017/10/20 بالتعاون مع قرية الإمارات العالمية للقدرة ونادي أبو ظبي للفروسية.
2. دورة تدريب دولية للمدربين في القدرة والتحمل في مدينة دبي الدولية للقدرة خلال الفترة من 2017/10/23 ولغاية 2017/10/27 بالتعاون مع ميدان ونادي دبي للفروسية

كما نود التنويه بان العدد المطلوب لكل دورة 12 مدرب و10 مراقبين حيث نرفق لكم طيه نموذج الاشتراك ومعلومات عن الدورة علماً ان اخر موعد للتسجيل هو 2017/9/15 ورسوم الاشتراك 150 دولار.

**وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،**

د. غانم محمد الهاجري  
الأمين العام





اتحاد الإمارات للفروسية  
Emirates Equestrian Federation

Date:05/09/2017

**Dear Trainers,**

After Greetings,

Emirates Equestrian Federation is organizing **FEI Courses for Coaches – Level 1** Endurance, in co-operation with FEI.  
which aims to teach coaches “How to Coach” using adult learning techniques.

The courses will be organized at the following venues:

1. **16-20<sup>th</sup> October 2017** to be held in Emirates International Endurance Village, Al Wathba with the co-operation of Abu Dhabi Equestrian Club.
2. **23-27<sup>th</sup> October 2017** be held in Dubai International Endurance City, Dubai with the co-operation of Meydan and Dubai International Endurance Village.

Please note that the maximum number is 12 participants + 10 observers.  
The duration of the above course is 5 days and course fee is \$ 150/- and the deadline of registration is 15/09/2017

Attached copy of the Course Invitation – Syllabus.

Thanking you,

Sincerely

**Dr. Ghanem Al Hajri**  
**Secretary General**

